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Inline сentrifugal fan
Appropriate use
Inline сentrifugal fans KVK/ KVKMz are intended for application in rooms of residential and public buildings, and also in 
auxiliary buildings of the industrial enterprises.

ATTENTION!
This device is not for people with limited physical or mental abilities
(including children) who have no experience or knowledge in using the device, are unsupervised or have not been 
trained by persons who are responsible for their safety. Parents are responsible for their children.

Security requirements!
Carry out all work in a de-energized state. The electrical connections may only be made by authorized specialists 
and in accordance with the applicable regulations. The voltage and frequency of the power supply must match the 
specifications of the fan. On the installation side, an all-pole disconnecting device with a contact opening width of 
at least 3 mm must be provided. The fans are double insulated and do not require a protective conductor.
When operating chimney-dependent fireplaces in the room to be ventilated, sufficient supply air must be provided. 
Installation in damp rooms must be in accordance with DIN / VDE 0100 T701. Use a brush or a damp cloth for 
cleaning, do not use any solvents.

Main technical characteristics KVK / KVKMz
The fans are designed for connection to an AC system with a voltage of 220-240 V and a frequency of 50 Hz (the use of the 
KVKMz fan with a frequency of 60 Hz is permitted).
Depending on the installation diameter of the housing, the KVK fans are available in six types and sizes. The appearance, basic 
dimensions, dimensions and technical properties of the fan are given in Figure 1 and in the table Dimensions and Properties 
(Table 1).
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Type
Dimensions, mm

Weight, kg
D B C

KVK 100 99 251 215 2,3

KVK 125 124 251 220 2,3

KVK 160 159 340 229 3,5

KVK 200 199 339 250 4,2

KVK 250 249 339 250 4,5

KVK 315 314 405 284 6,1

Table 1.
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Characterictic KVK 
100

KVK 
125

KVK 
160

KVK 
200

KVK 
250

KVK 
315

Power consumption, W 52 52 85 135 210 225
Productive capacity, m3/h 265 370 680 900 1100 1700
Frequency of rotation, r.p.m. 2350 2350 2700 2650 2500 2700
Pressure, Pa 310 310 400 540 580 740
Noise level dBA, the distance should be not 
more than 3 m 52 51 57 55 53 53

Сurrent type AC , single phase
Frequency, Hz 50
Supply voltage, V 220-240

The appearance, the basic dimensions, the dimensions and the technical properties of the KVKMz fan are given in Figure 2 
and in the Dimensions and Properties tables (Table 2).

Type
Dimensions, mm

Weight, kg
D D1 А B

KVKMz 100 100 243 194 23 3,0
KVKMz 125 125 243 195 27 2,9
KVKMz 150 150 333 222 23 4,3
KVKMz 160 160 333 222 25 4,1
KVKMz 200 200 333 223 24 4,7
KVKMz 250 250 333 230 27 5,2
KVKMz 315 315 402 228 25 6,8

Table 2.
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Characterictic KVKMz
100

KVKMz
125

KVKMz 
150

KVKMz 
160

KVKMz 
200

KVKMz 
250

KVKMz 
315

Power consumption, W 44 46 89 98 134 176 256
Productive capacity, m3/h 250 350 560 700 940 1060 1700
Pressure, Pa 357 327 400 450 511 615 735
Frequency of rotation, r.p.m. 2565 2488 2602 2537 2621 2603 2645
Noise level dBA, the distance 
should be not more than 3 m 50 50 58 59 64 57 66

Сurrent type AC , single phase
Frequency, Hz 50
Supply voltage, V 220-240

ATTENTION!
The fan should not be used outside the specified temperature range (+ 1 ° C to + 40 ° C).
Read this manual and the contents carefully before using or operating the device.
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Installation example

Installation - flow direction of the fan

ATTENTION! 
The direction of flow depends on the 
placement of the fan housing.
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Notice the arrows:
flow direction.
Direction of propeller rotation
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ROHRVENTILATOR SERIE KVK 100
Inline centrifugal fan / 
zentrifugaler Rohrventilator

220-240V/50Hz 52W IPX4  2350r.p.m. Ta=70o 

ТУ 4861-006-96059883-2014  № 1904000373
Manufacturer / Hersteller: 
K-TECH-PRO GmbH
Industriestraße 11
93455 Wilting
info@k-tech-pro.de
www.k-tech-pro.de
Date of manufacture / Herstellungsdatum 04.2019 
MADE IN EUROPE
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Wiring diagram KVK / KVKMz

• Remove dust from the impeller blades with a soft, dry brush 
or cloth.
• Cleaning should be done every 6 months.

Connection of the fan
ATTENTION! 
Carry out all work in a de-energized state. The device must be grounded. Remove the cover from the distribution 
unit, read the circuit diagram (Fig. 3 or Fig. 4) and make the necessary connection. Close the cover again carefully.

The length of a pipe firmly attached to the fan must be at least 1000 mm. If the pipe is shorter, it must be provided with a 
protective grille that meets the requirements of EN ISO13857: 2008.

Possible problems and solutions
Malfunction Probable cause Remedy

When connected to the 
power grid, the fan does not 
rotate, does not respond to 
controls.

The mains supply is not connected.
It is necessary to consult a specialist.

Internal connection fault.

Low air flow. The ventilation system is clogged. Clean the ventilation system.

Increased noise or vibration.

The impeller is blocked. Clean the impeller.

The fan is not fixed or incorrectly mounted. Correct the installation error.

The ventilation system is clogged. Clean the ventilation system.

Storage conditions
The fan should only be stored in the manufacturer's packaging and packaging in a ventilated room with a temperature of + 5 
° C to + 40 ° C and a relative humidity of no more than 80% (at T = 25 ° C).

Manufacturer warranty
The manufacturer guarantees normal operation for 2 years from the date of purchase in retail, subject to transport, storage, 
installation, commissioning and other conditions and requirements of this manual have been complied with. If a sales date is 
missing, the guarantee period begins on the date of issue.

If the fan fails during the warranty period due to manufacturer errors, the device will be repaired free of charge or replaced 
if the serial number on the product and the product passport are identical.

The product badge must be on the fan! Make sure your product has this badge and leave it on the product for its entire life. 
Please keep the purchase documents (invoice or receipt) that confirm the date and time of purchase of the product.

Maintenance / cleaning

Disposal
Within the EU, this symbol indicates that this product must not be disposed of with household waste. Old 
devices contain valuable recyclable materials that should be recycled and so as not to harm the 
environment or human health through uncontrolled waste disposal. Therefore, please dispose of old 
devices using suitable collection systems or send the device for disposal to the place where you bought it. 
The device will then be recycled.

Manufacturer
K-TECH-PRO GmbH
Industriestraße 11 
93455 Wilting

Fon:(09971)13046420 
Fax: (0 99 71) 13 04 64 210 

E-Mail: info@k-tech-pro.de
Internet: www.k-tech-pro.de

Register court: Amtsgericht Regensburg
Commercial register registration number: HRB 13355

VAT identification number according to § 27a Sales tax law: 
DE286990027

WEEE-Reg.Nr.
47786558
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Zweckmäßige Verwendung
Der Ventilator KVKMz ist für die Anwendung in Lüftungssystemen von Industrie-, Sozial- und Wohngebäuden
bestimmt. 

HINWEIS!
Dieses Gerät ist nicht für Personen mit eingeschränkten körperlichen oder geistigen Fähigkeiten
(einschließlich Kinder), die keine Erfahrung oder Kenntnisse im Umgang mit dem Gerät haben,
unbeaufsichtigt sind oder nicht von Personen geschult wurden, die für ihre Sicherheit verantwortlich sind,
bestimmt. Eltern haften für Ihre Kinder.

SICHERHEITSANFORDERUNGEN
Alle Arbeiten im spannungslosen Zustand durchführen. Die elektrischen Anschlüsse dürfen nur durch
autorisiertes Fachpersonal und entsprechend den jeweils gültigen Vorschriften erfolgen. Spannung und
Frequenz der Stromversorgung müssen mit den Angaben des Ventilators übereinstimmen.
Installationsseitig ist eine allpolige Trennvorrichtung mit einer Kontaktöffnungsweite von mind. 3 mm
vorzusehen. Die Ventilatoren sind doppelt schutzisoliert und benötigen keinen Schutzleiter.
Bei Betrieb schornsteinabhängiger Feuerstellen im zu entlüftenden Raum muss für ausreichend Zuluft
gesorgt werden. Die Installationin Feuchträumen muss gemäß DIN/VDE 0100 T701 erfolgen. Zur Reinigung
Pinsel oder feuchtes Tuch verwenden, keine Lösungsmittel einsetzen.

Technische Grunddaten
Die Lüfter sind für den Anschluss an ein Wechselstromsystem mit einer Spannung von 220-240 V und einer Frequenz von 50 Hz 
ausgelegt (die Verwendung des Lüfters KVKMz mit einer Frequenz von 60 Hz ist zulässig).
Die Lüfter der KVK sind je nach Einbaudurchmesser des Gehäuses in sechs Typen und Größen erhältlich. Das Aussehen, die 
Grundabmessungen, die Abmessungen und die technischen Eigenschaften des Lüfters sind in Abbildung 1 und in der Tabelle 
Abmessungen und Eigenschaften (Tabelle 1) angegeben.

Typ
Maße, mm

Gewicht, kgD B C

KVK 100 99 251 215 2,3

KVK 125 124 251 220 2,3

KVK 160 159 340 229 3,5

KVK 200 199 339 250 4,2

KVK 250 249 339 250 4,5

KVK 315 314 405 284 6,1

Abbildung 1
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Technische Daten 100 125 160 200 250 315
Leistungsaufnahme, W 52 52 85 135 210 225
Förderleistung, m³/h 265 370 680 900 1100 1700
Drehzahl, min-1 2350 2350 2700 2650 2500 2700
Druck, Pa 310 310 400 540 580 740
Schalldruckpegel @ 3 m, dBA 52 51 57 55 53 53

Art des Stroms variabel, einphasig

Spannung, V/50 (60) Hz 220-240

Das Aussehen, die Grundabmessungen, die Abmessungen und die technischen Eigenschaften des KVKMz-Lüfters sind in 
Abbildung 2 und in den Tabellen Abmessungen und Eigenschaften (Tabelle 2) angegeben.

Typ 
Maße, mm Gewicht, kg

D D1 А B
KVKMz 100 100 243 194 23 3,0
KVKMz 125 125 243 195 27 2,9
KVKMz 150 150 333 222 23 4,3
KVKMz 160 160 333 222 25 4,1
KVKMz 200 200 333 223 24 4,7
KVKMz 250 250 333 230 27 5,2
KVKMz 315 315 402 228 25 6,8

Abbildung 2
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HINWEIS!
• Der Ventilator sollte nicht außerhalb des angegebenen Temperaturbereichs (+ 1 ° C bis + 40 ° C)
verwendet werden.
• Lesen Sie dieses Handbuch und den Inhalt sorgfältig durch, bevor Sie das Gerät verwenden bzw. in
Betrieb nehmen.

Technische Daten KVKMz
100

KVKMz
125

KVKMz
150

KVKMz
160

KVKMz
200

KVKMz
250

KVKMz
315

Leistungsaufnahme, W 44 46 89 98 134 176 256

Förderleistung, m³/h 250 350 560 700 940 1060 1700

Druck, Pa 357 327 400 450 511 615 735

Drehzahl, min-1 2565 2488 2602 2537 2621 2603 2645
Schalldruckpegel @ 3 m, dBA 50 50 58 59 64 57 66

Art des Stroms variabel, einphasig

Spannung, V/50 (60) Hz 220-240
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Installationsmodell

Installation - Durchflussrichtung des Lüfters

ACHTUNG!  
Die Durchflussrichtung hängt von der 
Platzierung des Lüftergehäuses ab.
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Beachten Sie die Pfeile:
Flussrichtung
Propeller-DrehrichtungROHRVENTILATOR SERIE KVK 100

Inline centrifugal fan / 
zentrifugaler Rohrventilator

220-240V/50Hz 52W IPX4  2350r.p.m. Ta=70o 

ТУ 4861-006-96059883-2014  № 1904000373
Manufacturer / Hersteller: 
K-TECH-PRO GmbH
Industriestraße 11
93455 Wilting
info@k-tech-pro.de
www.k-tech-pro.de
Date of manufacture / Herstellungsdatum 04.2019 
MADE IN EUROPE
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Schaltplan KVK/ KVKMz

Mögliche Mängel und Möglichkeiten, diese zu beseitigen

• Entfernen Sie Staub von den Laufradschaufeln mit einer 
weichen, trockenen Bürste oder einem Tuch.
•  Die Reinigung sollte alle 6 Monate erfolgen.

Anschluss des Lüfters
ACHTUNG! 
Alle Arbeiten im spannungslosen Zustand durchführen. Das Gerät muss geerdet sein. Entfernen Sie die 
Abdeckung von der Verteilereinheit, lesen Sie den Schaltplan (Abb. 3 oder Abb. 4) und führen Sie den 
erforderlichen Anschluss durch. Verschließen Sie die Abdeckung wieder sorgfältig.

Die Länge eines fest am Lüfter befestigten Rohrs muss mindestens 1000 mm betragen. Ist das Rohr kürzer muss es mit 
einem Schutzgitter versehen werden, das den Anforderungen der EN ISO13857: 2008 entspricht.

Herstellergarantie 
Der Hersteller garantiert 2 Jahre ab Kaufdatum im Einzelhandel den normalen Betrieb, vorbehaltlich 
Transport, Lagerung, Installation, Inbetriebnahme und anderer Bedingungen und Anforderungen 
dieses Handbuchs wurden eingehalten. Fehlt ein Verkaufsdatum, beginnt die Garantiezeit mit dem 
Ausstellungsdatum.
Wenn der Lüfter während der Garantiezeit aufgrund von Fehlern des Herstellers ausfällt, wird das 
Gerät kostenfrei repariert oder ggf. ausgetauscht, wenn die Seriennummer auf dem Produkt und der 
Produktpass identisch sind.
Die Produktplakette muss sich auf dem Ventilator befinden! Stellen Sie sicher, dass Ihr Produkt über 
diese Plakette verfügt, und lassen Sie sie während der gesamten Lebensdauer auf dem Produkt.
Bitte bewahren Sie die Kaufdokumente (Rechnung oder Quittung) auf, die das Datum und die 
Uhrzeit des Kaufs des Produkts bestätigen.

Mögliche Probleme Mögliche Ursache

Bei Anschluss an das Stromnetz dreht 
sich der Lüfter nicht und hat keinen 
Einfluss auf die Steuerung.

Das Netzteil ist nicht angeschlossen. Es ist notwendig, einen 
Spezialisten zu konsultieren.Interner Verbindungsfehler.

Geringer Luftstrom. Das Lüftungssystem ist verschmutzt. Lüftungssystem reinigen.

Hohe Geräusche oder Vibrationen.

Rotor verschmutzt und unwuchtig. Reinigen Sie den Rotor.
Der Lüfter ist falsch angeschlossen 
oder installiert.

Beseitigen Sie den 
Installationsfehler.

Das Lüftungssystem ist verschmutzt. Lüftungssystem reinigen.

Mögliche Lösung

Wartung / Reinigung

Lagerbedingungen
Der Lüfter sollte nur in der Verpackung und Verpackung des Herstellers in einem belüfteten Raum mit einer Temperatur 
von + 5 ° C bis + 40 ° C und einer relativen Luftfeuchtigkeit von nicht mehr als 80% (bei T = 25 ° C) gelagert werden. 

Entsorgung  
Innerhalb der EU weist dieses Symbol darauf hin, dass dieses Produkt nicht über den Hausmüll entsorgt 
werden darf. Altgeräte enthalten wertvolle recyclingfähige Materialien, die einer Verwertung zugeführt 
werden sollten und um der Umwelt bzw. der menschlichen Gesundheit nicht durch unkontrollierte 
Müllbeseitigung zu schaden. Bitte entsorgen Sie Altgeräte deshalb über geeignete Sammelsysteme oder 
senden Sie das Gerät zur Entsorgung an die Stelle, bei der Sie es gekauft haben. Diese wird dann das Gerät 
der stofflichen Verwertung zuführen.

Hersteller
K-TECH-PRO GmbH
Industriestraße 11 
93455 Wilting

Fon: (0 99 71) 13 04 64 20 
Fax: (0 99 71) 13 04 64 210 

E-Mail: info@k-tech-pro.de
Internet: www.k-tech-pro.de

Registergericht: Amtsgericht Regensburg
Handelsregister Registernummer: HRB 13355

Umsatzsteuer-Identifikationsnummer gemäß § 27a Umsatzsteuergesetz:
DE286990027

WEEE-Reg.Nr.
47786558
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Approval certificate
The fan is recognized suitable for operation

EBM

KVK 100

KVK 125

KVK 160

KVK 200

KVK 250

KVK 315

KVKMz 100

KVKMz 125

KVKMz 150

KVKMz 160

KVKMz 200

KVKMz 250

KVKMz 315

Type
 Оption
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